
Edi Pastrovicchio, gradonačelnik Vodnjana:

„Dobra večer, dragi vijećnici i sugrađani, uvaženi gosti i predstavnici medija.
Danas je veliki dan za Vodnjanštinu! Konstituiramo osmi saziv Vijeća otkako 

je ustrojena općina i peti otkako Vodnjan ima status grada. Danas je i neobičan dan za
Vodnjanštinu, jer je ovo prvi sastav Gradskog vijeća u kojem će većinu činiti 
nezavisni vijećnici.

I svi zajedno pažnju ćemo usmjeriti na to kako učiniti više za dobrobit svih 
naših ljudi i budućnost Vodnjanštine. Zaboravimo na podjele, stavimo glave zajedno 
kako bi ovaj naš kraj učinili boljim, prosperitetnim i po mjeri čovjeka, u kojem će svi 
imati jednake šanse.

Posla je puno, a vrijeme je predragocjeno da bi ga trošili na nekonstruktivne 
rasprave i neargumentirane optužbe. Neka nam prva misao u narednih četiri godine 
bude opće dobro svih građanki i građana Vodnjanštine, bez obzira na političke boje, 
nacionalne, jezične i vjerske razlike, u skladu s našim najvećim vrijednostima. I svi 
koji tako razmišljaju naći će u meni dobrog partnera za suradnju.

Otkako je prije tri tjedna izvršena primopredaja vlasti, odrađeno je puno posla, 
razgovora i analiza, sve da bih kao novi gradonačelnik mogao odgovorno i kvalitetno 
obavljati dužnost. Ali svjestan sam da sam tek zagrebao po površini. I mogu vam reći 
da nisam zatekao sjajno stanje!

Na dan 20. svibnja minus na gradskom računu bio je veći od 380 tisuća kuna!
Obveze Grada iznosile su više od 7,3 milijuna kuna!
Potraživanja Grada iznosila su oko 14 milijuna kuna, od čega će dobardio biti 

otpisan zbog zastara!
Stanjeu gradskoj upravi je vrlo kompleksno, jednako kao i u gradskim 

poduzećima i gradskim ustanovama. Imamo projekte koji nisu realizirani, situacije 
koje će zahtijevati dublju analizu, sasvim sigurno i preraspodjelu prioriteta. Da bi 
stekli pravi uvid u dosadašnje poslovanje Grada, morat ćemo se za pomoć obratiti i 
službama za nadzor i kontrolu.

Političari vole pri primopredaji vlasti pozvati na „100 dana mira“, ali budemo li
imali isti cilj – gospodarski razvoj i brigu o našim građanima – takvi zahtjevi nam 
neće biti potrebni. Ne uz  konstruktivno predstavničko tijelo i građane koji će postati 
partneri u procesima donošenja planova i odluka.
Uključivanje građana naša je dužnost i obaveza, kao što će biti uključeni i u 
predstojeću izradu Proračuna za 2022. godinu.
Bez građana Grad i nema puno smisla.

Moja su vrata otvorena svima, na što sam se i obavezao. I kao što me svatko 
može kontaktirati, uputiti mi primjedbe, prijedloge i kritike, tako sam otvoren i za 
dijalog sa svakom vijećnicom i svakim vijećnikom. 

Želim Vam puno uspjeha u radu i nadam se kvalitetnoj suradnji u izgradnji 
bolje Vodnjanštine. Hvala.“


